

Dear Minister of justice, Supreme court, Supreme public prosecutors office, Tokyo high court, Tokyo high public prosecutors office.

Keperluan Kematian Shibuya Yasumasa.

Pada 24 Mac, 2017, di bandar Jepun Matsudo, Chiba, Shibuya Yasumasa adalah seorang lelaki tanpa keperibadian. Mengambil kesempatan daripada peranan presiden Persatuan Orang Tua dan ahli Persatuan Perlindungan Kanak-Kanak di Wilayah Chiba, untuk masa yang singkat, diculik, dipaksa, dan dibunuh LE THI NHAT LINH. Dia kemudian membuang tubuh LINH secara brutal. Shibuya Yasumasa telah diculik, disiksa, dikahwini, dibunuh hingga mati, dibunuh oleh kematiannya setiap hari. Selepas hukuman itu masih tidak menyesal apa yang dilakukannya. Shibuya Yasumasa telah menyimpan alat yang menyinggung itu untuk terus melakukan jenayah terhadap anak-anak lain. Masih terlibat dalam perlindungan sehari-hari bagi kanak-kanak untuk mendapat nafsu dan membunuh anak-anak lain.

Shibuya Yasumasa ditangkap pada 14 April 2017. 6 Julai 2018 Shibuya Yasumasa adalah mahkamah chiba dipenjarakan selama-lamanya. Tetapi Shibuya Yasumasa masih tidak mengenali pertobatan, masih tegas menyangkal apa yang dia lakukan.

Tindakan Shibuya Yasumasa membuat langit, bumi, dan tuhan-tuhan yang tidak mengenalinya. Shibuya Yasumasa adalah seorang lelaki yang tidak boleh digantikan. Sekiranya Shibuya Yasumasa dihukum penjara tanpa had, dan akan dibebaskan dari penjara, dia akan terus melakukan kesalahan itu.

Shibuya Yasumasa akan mempunyai peluang untuk menculik, maim dan membunuh kanak-kanak lain. Mana-mana negara harus menghukum orang-orang seperti Shibuya Yasumasa. Adalah perlu untuk melaksanakan Shibuya Yasumasa sebagai contoh kepada orang lain yang berfikir dan bertindak seperti Shibuya Yasumasa. Mungkin orang di seluruh dunia mengambil tindakan dengan berbuat demikian tiada anak lain dibunuh. Setiap orang menandatangani untuk meminta hukuman mati untuk pembunuh Shibuya Yasumasa di bawah.



\*                    [ 201    year    month    day ]

No	名前 / name	住所 / Address	署名/signature
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			

If you agree with our mind, please sign and send this document to the address below due Jun 26<sup>th</sup> 2019.

- Signature should be autograph, and the address should be complete including the block number. (the address can be verified)
- We are going to submit all the signatures to Tokyo high public prosecutors office.
- To protect the personal information, this document won't be used for other purpose.
- Contact : Name : LE ANH HAO ; Address: 〒270-2204 CHIBA-KEN MATSUDO-SHI MUTSUMI 5-15-6  
(Email) : [lethinhatlinhjp@gmail.com](mailto:lethinhatlinhjp@gmail.com) ; (Website): <http://partime.biz> ; (facebook): <https://www.facebook.com/leanhhaojp>